
Acta del Ple

Identificació de la sessió

Sessió: PLE ORDINARI 31/08/2023
Ens: Ajuntament de Santa Bàrbara

PleÒrgan: 
OrdinàriaCaràcter: 

Antonio Ollés MolíasPresident/a: 
Yolanda Valldeperez CastellsSecretari/ària: 

31 d’agost de 2023Dia: 
12:04Hora d'inici: 

14:20Hora de finalització: 
Saló de PlensLloc: 

Assistents:

Sr. Josep Lluís Gimeno Vegué (ERC-AM)
Sra. Ana Maria Panisello Arasa (CM)
Sra. Maria Elena Estarlich Arasa (ERC-AM)
Sr. José Luís Zaera Builtrago (ERC-AM)
Sr. Màrius Josep Pont Fandos (PerSB)
Sra. Maria Cinta Accensi Homedes (PerSB)
Sra. Maria Eugènia Arasa Cid (PerSB)
Sra. Eva Franch Cases (PSC - CP)
Sr. Joaquim Martí Llombart (SBAU-ARA PL)

Excusen la seva assistència:

Sra. Laia Pla Coto (CM)

ACORDS

 SECRETARIA

APROVACIÓ ACTA DEL PLE DE CONSTITUCIÓ 17/06/20231. 

S'aprova per unanimitat de tots els membres presents i que legalment el componen.

PLE EXTRAORDINARI D'ORGANITZACIÓ 28/06/20232. 

S'aprova per unanimitat de tots els membres presents i que legalment el componen.
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 ALCALDIA

APROVACIÓ CALENDARI DE FESTES LOCALS 20243. 

S'aprova per unanimitat de tots els membres presents i que legalment el componen.

Fets

Els Serveis Territorials a les Terres de l’Ebre del Departament d’Empresa i Treball de la
Generalitat de Catalunya, de la mà del Consell de Relacions Laborals, en la sessió plenària del
passat dia 29 de març de 2023, va ratificar la proposta dels dies festius laborals per a l’any
2024 a Catalunya, i l’Ordre corresponent es va publicar al Diari Oficial de la Generalitat de
Catalunya núm. 8935, de 13 de juny de 2023.

Fonaments de dret

L’article 37.2 del Reial decret legislatiu 2/2015, de 23 d’octubre, pel qual s’aprova el text
refós de la Llei de l’Estatut dels treballadors, indica que de les catorze festes laborals,
dues tindran caràcter local.
Decret 177/1980, de 3 d’octubre, en el qual s’estableix que les dues festes locals seran
fixades per Ordre del Departament d’Empresa i Treball de la Generalitat de Catalunya, a
proposta dels municipis respectius.
L’article 46 del Reial Decret 2001/1983, de 28 de juliol.

En conseqüència, :S'ACORDA

PRIMER. Aprovar com a festes locals del municipi de Santa Bàrbara per a l’any 2024, les
següents:
 

Dia 9 de maig festivitat de Sant Gregori patró del municipi.
Dia 4 de desembre festivitat de Santa Bàrbara patrona del municipi.

 
SEGON. Donar trasllat del present acord als Serveis Territorials a les Terres de l’Ebre del
Departament d’Empesa i Treball de la Generalitat de Catalunya.

Règim de recursos:

Si es vol impugnar la present resolució, que posa fi a la via administrativa, procedeix interposar
recurs contenciós administratiu davant el Jutjat Contenciós Administratiu de Tarragona, en el
termini de dos mesos a comptar de l'endemà de la seva notificació.
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a.  
b.  

Alternativament i de forma potestativa, es pot interposar recurs de reposició davant el mateix
òrgan que l’ha dictat, en el termini d’un mes a comptar de l'endemà de la seva notificació

DONAR COMPTE DEL DECRET DE L'ALCALDIA DE DELEGACIÓ D'ATRIBUCIONS DE4. 
L'ALCALDIA EN LA JUNTA DE GOVERN LOCAL

Es donen per assabentats.

Es dona compte del Decret de l'Alcaldia número   núm. 2023-0000151, que literalment es
transcriu:
 
"Expedient: 4313840003-2023-0001526
Òrgan competent: Alcaldia
 

DECRET
 
Delegació d’atribucions de l’Alcaldia en la Junta de Govern Local
 
Fets
 
En data 28 de maig de 2023 es van celebrar les eleccions locals, en virtut del que establia el
Reial decret 207/2023, de 3 d'abril, pel qual es convoquen eleccions locals i a les Assemblees
de Ceuta i Melilla per al 28 de maig de 2023 i el Decret 65/2023, de 28 de març, pel qual es
convoquen les eleccions a la presidència de les entitats municipals descentralitzades de
Catalunya de 2023.
 
En relació a això, la sessió constitutiva de l’Ajuntament va tenir lloc el dia 17 de juny de 2023.
 
En virtut del principi d’autoorganització i amb la finalitat de fer més eficaç la gestió dels
assumptes municipals, la normativa de règim local permet que l’ alcaldia delegui determinades
atribucions a la junta de govern local i quan no n’ hi ha, en els tinents d’alcalde.
 
S’ha rebut informe proposta en el qual es proposa, per a una gestió més eficaç dels assumptes
municipals, la delegació de determinades atribucions en els regidors/es de la corporació.
 
Fonaments de dret
 
Informe emès d’acord amb l’art. 172 en relació amb el contingut de l’art. 175 del Reial Decret
2568/1986, de 28 de novembre, pel qual s’aprova el Reglament d’ organització, funcionament i
règim jurídic de les entitats locals.
 
La normativa aplicable és:
 

Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases del règim local (LRBRL)
Text refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya, aprovat pel Decret legislatiu
2/2003, de 28 d'abril (TRLMRLC)

A
q
u
e
s
t
 
d
o
c
u
m
e
n
t
 
é
s
 
u
n
a
 
c
ò
p
i
a
 
a
u
t
è
n
t
i
c
a
 
d
e
l
 
d
o
c
u
m
e
n
t
 
e
l
e
c
t
r
ò
n
i
c
 
o
r
i
g
i
n
a
l
 
c
u
s
t
o
d
i
a
t
 
p
e
r
 
A
j
u
n
t
a
m
e
n
t
 
d
e
 
S
a
n
t
a
 
B
à
r
b
a
r
a
.
 
P
o
d
e
u
 
v
e
r
i
f
i
c
a
r
 
l
a
 
s
e
v
a
 
a
u
t
e
n
t
i
c
i
t
a
t
 
a

t
r
a
v
é
s
 
d
e
l
 
s
e
r
v
e
i
 
d
e
 
v
a
l
i
d
a
c
i
ó
 
d
e
 
l
a
 
S
e
u
 
E
l
e
c
t
r
ò
n
i
c
a
 
d
e
 
l
'
E
n
s
 
a
m
b
 
e
l
 
C
V
E
 
6
F
A
7
9
5
7
F
7
5
C
E
4
6
4
6
9
0
3
A
F
C
E
2
D
D
5
9
F
0
4
F
 
i
 
d
a
t
a
 
d
'
e
m
i
s
s
i
ó
 
2
4
/
1
0
/
2
0
2
3
 
a
 
l
e
s
 
0
9
:
2
2
:
0
3

SIGNAT ELECTRÒNICAMENT PER:
Yolanda Valldeperez Castells - DNI ** (TCAT) el dia 23/10/2023 a les 18:46:59 i Antonio Ollés Molías - DNI ** (TCAT) el dia 23/10/2023 a les 18:48:22



c.  

d.  
e.  

Reial decret 2568/1986, de 28 de novembre, pel qual s’aprova el Reglament d’
organització funcionament i règim jurídic de les entitats locals (ROF)
Llei 40/2015, d’1 d’octubre, de règim jurídic del sector públic (LRJSP)
Llei 19/2014, del 29 de desembre, de transparència, accés a la informació pública i bon
govern (LTAIPBG)

 
Són atribucions de l’Alcaldia aquelles recollides a l’article 21.1 de la LRBRL, entre les quals s’
inclou totes aquelles altres que li atribueixin les lleis, així com aquelles que la legislació de l’
Estat o de les comunitats autònomes assignin al municipi i no s’atribueixin a altres òrgans
municipals (competència residual).
 
De conformitat amb els articles 21.3 i 23.4 LRBRL, i altra legislació concordant, és facultat de l’
Alcaldia la delegació de l’exercici de les atribucions pròpies en la junta de govern local i, en els
municipis on aquesta no fos constituïda, en els tinents d’alcalde, sens perjudici de les
delegacions especials que es puguin efectuar. Tot això, llevat de les matèries indelegables
previstes al propi art. 21.3 LRBRL.
 
D’acord amb l’article 43.3 ROF les delegacions genèriques es referiran a una o diverses àrees
o matèries determinades i podran estendre’s tant a la facultat de dirigir els serveis
corresponents com la de gestionar-los en general, inclosa la facultat de resoldre mitjançant
actes administratius que afectin a tercers.
Per la seva banda, l’article 56.2 TRLMRLC disposa que l’acord de delegació ha de determinar
els assumptes que aquesta comprèn, les potestats que es deleguen i les condicions concretes
del seu exercici.
 
La delegació d’atribucions sortirà efecte l’endemà de la data del Decret de delegació, excepte
que s’estableixi el contrari, sens perjudici de la seva preceptiva publicació en el butlletí oficial
de la província, d’acord amb l’article 44.2 ROF en relació amb l’article 9.3 LRJSP.
 
D’acord amb l’article 44.4 el ROF se’n donarà compte al ple en la primera sessió que celebri de
totes les delegacions i de les seves modificacions.
 
A les delegacions els hi resultarà d’aplicació el règim general regulat als articles 114 a 118 ROF.
 
Les resolucions administratives que s’adoptin per delegació indicaran expressament aquesta
circumstància i es consideraran dictades per l’òrgan delegant, en aplicació de l’article 9.4
LRJSP.
 
D’acord amb l’art. 9 LTAIPBG, a l’organització institucional i l’estructura administrativa que l’
Administració ha de fer pública en aplicació del principi de transparència ha d’incloure, entre d’
altres a) La descripció de l’organització de l’Administració i dels organismes i ens públics
vinculats o dependents, i també de les societats, les fundacions públiques i els consorcis dels
quals forma part l’Administració, amb la inclusió d’un organigrama actualitzat.
 
En conseqüència, RESOLC:
 
Primer. Efectuar la delegació de les següents atribucions, en favor de la Junta de Govern Local:
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1.  
2.  

3.  

4.  

5.  

6.  

7.  

8.  

Dirigir, inspeccionar i impulsar els serveis i obres municipals.
Desenvolupar la gestió econòmica d’acord amb el pressupost aprovat, disposar
despeses dins els límits de la seva competència.
Les aprovacions dels instruments de planejament de desenvolupament del planejament
general no expressament atribuïdes al ple, així com la dels instruments de gestió
urbanística i dels projectes d’urbanització.
Sancionar les faltes de desobediència a la seva autoritat o per infracció de les
ordenances municipals, d’acord amb les lleis i reglaments de desenvolupament, excepte
en els casos en què aquesta facultat estigui atribuïda a altres òrgans.
Les contractació respecte dels contractes d'obres, de subministrament, de serveis, de
gestió de serveis públics, els contractes administratius especials, i els contractes privats
quan el seu import no superi el 10% dels recursos ordinaris del pressupost ni, en tot cas,
la quantia de sis milions d'euros, inclosos els de caràcter plurianual quan la seva durada
no sigui superior a quatre anys, incloses les eventuals pròrrogues, sempre que l'import
acumulat de totes les seves anualitats no superi ni el percentatge indicat, referit als
recursos ordinaris del pressupost del primer exercici, ni la quantia assenyalada.
L'adjudicació de concessions sobre els béns de les mateixes i l'adquisició de béns
immobles i drets subjectes a la legislació patrimonial quan el pressupost base de
licitació, no superi el 10% dels recursos ordinaris del pressupost ni l'import de tres
milions d'euros, així com l'alienació del patrimoni, quan el seu valor no superi el
percentatge ni la quantia indicats.
L’aprovació dels projectes d’obres i de serveis quan sigui competent per a la seva
contractació o concessió i estiguin previstos en el pressupost.
Atorgar les llicències, tret que les lleis sectorials ho atribueixin expressament al Ple.

 
Segon. Efectuar la delegació de les següents atribucions en favor dels regidors i les regidores
membres de Junta de Govern Local que s’indiquen:
 

Sr. Josep Lluís Gimeno Vegué, delegar la facultat de direcció i administració de les
àrees i serveis municipals sobre les matèries corresponents a: Agricultura, Medi Ambient
i Esports.
Sra. Laia Pla Coto, delegar la facultat de direcció i administració de les àrees i serveis
municipals sobre les matèries corresponents a: Festes majors i patronals, Salut i
Personal.
Sra. M. Elena Estarlich Arasa, delegar la facultat de direcció i administració de les àrees
i serveis municipals sobre les matèries corresponents a: Serveis, Ensenyament, Festes
populars i Participació ciutadana.
Sra. Ana M. Panisello Arasa, delegar la facultat de direcció i administració de les àrees i
serveis municipals sobre les matèries corresponents a: Serveis socials, Cultura, Turisme
i Noves tecnologies.
Sr. José Luís Zaera Buitrago, delegar la facultat de direcció i administració de les àrees i
serveis municipals sobre les matèries corresponents a: Fires, Joventut i Promoció
econòmica.
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Tercer. Notificar aquesta Resolució a les persones interessades. L’eficàcia d’aquesta
Resolució resta condicionada a l’acceptació per l’òrgan delegat. Si en el termini de tres dies
hàbils comptats des de la notificació de l’acord, l’òrgan delegat no fa cap manifestació expressa
davant de l’òrgan delegant, la delegació s’entén acceptada.
 
Quart. Publicar aquesta Resolució en el Butlletí Oficial de la Província de Tarragona, sens
perjudici que aquesta resolució sigui efectiva a partir de l’endemà de la data de la Resolució, d’
acord amb el que estableix l’article 44.2 del ROF. Fer, així mateix, la corresponent publicitat al
portal de transparència d’acord amb l’art. 9.1.a) de la LTAIPBG.
 
Cinquè. Donar compte d’aquesta Resolució al Ple en la propera sessió que se celebri.
 
Règim de recursos:
Si es vol impugnar la present resolució, que posa fi a la via administrativa, procedeix interposar
recurs contenciós administratiu davant el Jutjat Contenciós Administratiu de Tarragona, en el
termini de dos mesos a comptar de l'endemà de la seva notificació.
 
Alternativament i de forma potestativa, es pot interposar recurs de reposició davant el mateix
òrgan que l’ha dictat, en el termini d’un mes a comptar de l'endemà de la seva notificació.
 
L'Alcalde,
Antonio Ollés Molías”

RATIFICACIÓ DEL DECRET DE L'ALCALDIA APROVANT EL CONVENI PER DESPLEGAR5. 
I IMPULSAR UN PLA EDUCATIU D'ENTORN

El Sr. Alcalde, recentment vam enviar la sol·licitud d’adhesió a la Generalitat per tal d'establir
un conveni per crear un Pla Educatiu d'Entorn a Santa Bàrbara, però ens demanen que ha d’
estar aprovat pel Ple.
 
I què és un Pla Educatiu d'Entorn? podríem dir que és un instrument per tal que l’Ajuntament,
juntament amb els centres educatius, les entitats del poble i el Departament d'Educació de la
Generalitat puguin treballar per aconseguir una sèrie d’objectius, com són combatre la
segregació escolar, impulsar programes de promoció i reforç de l'oferta d'activitats
extraescolars, potenciar la convivència, fomentar l’ús de les dues llengües oficials i garantir que
tots els alumnes tinguin les mateixes oportunitats. Algunes d’aquestes coses ja les estem fent
actualment a Santa Bàrbara i ara es tractaria de fer un pla conjunt que agrupés totes les
accions formatives ja existents i fomentar altres de noves.
 
Els Plans Educatius d'Entorn fa 18 anys que existeixen a Catalunya, sobretot a ciutats més
grans i creiem oportú demanar ara l’adhesió i crear el nostre propi Pla Educatiu d'Entorn a
Santa Bàrbara, això sí, sempre i quan la nostra sol·licitud sigui acceptada pel Departament d’
Educació, la qual cosa implica una concessió de subvencions, i si no és així, no passa res,
continuarem fent la nostra feina com s’ha fet fins ara.
 
El Sr. Alcalde dona la paraula al Sr. Martí.
 
El Sr. Martí, representant del grup municipal d’SBAU-ARA PL, si s'accepta, qui en formarà part
d'aquesta comissió?
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El Sr. Alcade, no, no és una comissió, aquí la feina important l'han de fer els centres educatius
amb la col.laboració de les entitats, ja he dit que es tracta de fomentar a través d'activitats
extraescolars una bona integració i que tothom tingui oportunitats, per exemple, una família
sense mitjans que voldria que els seus fills participessin en activitats extraescolars del futbol,
twirling, etc. a través d'aquest pla educatiu d'entorn i de les subvencions que es reben se'ls hi
dóna la possibilitat de poder-les realitzar i així tenir les mateixes oportunitats que altres
persones del poble que ho poden tenir més fàcil. No es tracta únicament d'ajudes econòmiques
però aquest en seria un exemple d'actuació.
 
El Sr. Martí, ha estat una iniciativa d'aquí o se'ns ha proposat?
 
El Sr. Alcalde, ha estat una iniciativa d'aquí i més concretament de la regidoria d'ensenyament i
no sempre es pot sol.licitar l'adhesió, hi ha uns períodes, ens van dir que hi havia temps fins el
31 de juliol i com no es podia fer un ple es va fer per decret per aquest motiu ara s'ha de
ratificar pel ple. La sol.licitud ja està enviada, ja va per endavant, donat que no sabem si
tornaran a obrir el proper any o a l'altre, o no, per això s'ha provat aquest any, una altra cosa és
que ens ho accepten o no, ens han dit que contesten ràpid.
 
El Sr. Martí, així si ja s'ha enviat entenem que tant si votem en contra o a favor... De tota
manera felicito a la regidora d'ensenyament per què és una molt bona idea, felicitats.
 
El Sr. Alcalde dona la paraula a la Sr. Franch.
 
La Sra. Franch, representant del grup municipal del PSC-CP, natros des del partit socialista
estem molt contents per què és una iniciativa que portàvem al programa electoral i altres
agrupacions també. El Pla Educatiu d'Entorn és una cosa que es fa des de la Generalitat des
de fa molt de temps i es fa a molts de llocs, Amposta ho té molt desenvolupat i fan moltes
activitats per si volem agafar idees, inclús han creat el passaport "Edunauta" que d'una forma
divertida els xiquets segellen el passaport a mesura que participen en les activitats  i van
canviant de nivell, bé és pot fer de moltes maneres. La proposta del PEE el va fer el centre
educatiu, l'escola Jaume Balmes el va proposar a l'ajuntament.
 
El Sr. Alcalde, sí el va plantejar el centre educatiu i vam considerar que era l'adient.
 
La Sra. Franch, destacar que és una cosa que es fa en sensibilitat sobretot dels sectors socials
més desfavorits, fomentant la política d' inclusió i també fomentant l'ús del català i del castellà,
la franja d'edat de l'alumnat que normalment es treballa és de 10 a 16 anys però això es pot
ampliar a edats menors, també es pot fer un PEE de nens de 0 a 3 anys, amb la participació de
l'ajuntament, de l'escola i inclús dels pares, es pot implicar tothom, i  és una manera de fer
educació no formal que es diu, i que Santa Bàrbara sigui un poble educador en tots els àmbits.
 
El Sr. Alcalde, així és, esta és la idea, avançar per aquest camí i quanta més oferta puguem fer
millor per a tots.
 
La Sra. Franch, és una cosa de la qual estem molt contents que ho hagin impulsat i per tant
votarem a favor.
 
El Sr. Alcalde dona la paraula al Sr. Pont.
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El Sr. Pont, representant del grup municipal de PerSB, ja s'han dit moltes de les coses que es
podrien dir sobre este tema. És veritat que l'impulsor que tenia moltes ganes de tirar això
endavant era l'escola Jaume Balmes, també natros ho duiem al programa, pensem que tota la
comunitat ha d'esser educativa, és a dir, que no només s'eduqui als nostres infants en
el període escolar sinó que tothom és senti implicat, per tant fantàstic. Els PEE es van iniciar en
barris i llocs on hi havia molta problemàtica social i que per tant tot lo que un pla pugui
contribuir a què la convivència sigui millor també serà positiu i una altra cosa a la que també
m'hi adhereixo és en el tema de la llengua i la cultura catalana que és una cosa que també s'ha
de cuidar i s'ha de treballar dintre del pla educatiu.
 
El Sr. Alcalde dona la paraula al Sr. Gimeno.
 
El Sr. Gimeno, representant del grup m municipal d’ERC- AM, simplement felicitar a la regidora
Elen Estarlich per transmetre la sensibilitat de l'escola i tirar esta iniciativa endavant.

S'aprova per unanimitat de tots els membres presents i que legalment el componen.

Es proposa la ratificació del Decret número 2023-0000146, que literalment es transcriu:
 
"Expedient: 4313840003-2023-0001678
Òrgan competent: Alcalde
 

DECRET
 
CONVENI PER DESPLEGAR I IMPULSAR UN PLA EDUCATIU D’ENTORN
 
Fets
 
La Direcció del centre educatiu del Col·legi Jaume Balmes ha proposat a aquest ajuntament
elaborar conjuntament un Pla educatiu d’entorn.
 
D'acord amb l'article 40 de la Llei 12/2009, del 10 de juliol, d'educació, els centres i els
ajuntaments, per iniciativa de dos o més centres o per iniciativa de l'ajuntament corresponent,
poden acordar d'elaborar conjuntament plans o programes socioeducatius que afavoreixin la
major integració possible en l'entorn social dels objectius educatius i socials del centre i una
millor coordinació entre els recursos de les diferents administracions i dels centres mateixos.
 
D'altra banda, estableix el mateix article que les administracions educatives han d'impulsar
acords de col·laboració per potenciar conjuntament accions educatives en l'entorn. Aquestes
actuacions han de tenir com a prioritat potenciar la convivència i la participació ciutadana i l'ús
del català, amb la finalitat de garantir que tots els alumnes tinguin les mateixes oportunitats per
conèixer i usar les dues llengües oficials.
 
Atenent que el Pacte contra la segregació escolar a Catalunya, impulsat i subscrit pel
Departament d'Educació i el Síndic de Greuges de Catalunya, s'estableix la necessitat
d'adequació dels plans educatius d'entorn com a instrument per combatre la segregació
escolar, així com la necessitat del desplegament per a tots els centres d'alta complexitat, de
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plans educatius d'entorn adreçats a enfortir la seva vinculació amb l'entorn i el suport dels
agents educatius del territori a la tasca d'aquests centres.
 
Així mateix, el Pacte també estableix el compromís d'impulsar programes de promoció i reforç
de l'oferta d'activitats extraescolars i de l'acollida de matí i tarda dels centres de més
complexitat educativa i amb una composició social més desfavorida en el marc dels plans
educatius d'entorn.
 
Els plans educatius d'entorn són una proposta de cooperació educativa entre el Departament
d'Educació i les entitats municipals, amb el suport i la col·laboració d'altres departaments de la
Generalitat, que tenen com a objectiu aconseguir l'èxit educatiu de tot l'alumnat i contribuir a la
cohesió social mitjançant l'equitat, l'educació intercultural, el foment de la convivència i l'ús de
la llengua catalana.
 
La formalització de la col·laboració per al desplegament dels plans educatius d'entorn s'ha fet
durant aquests divuit anys a través de convenis de col·laboració que el Departament
d'Educació subscriu amb els ajuntaments, per impulsar les actuacions necessàries establint el
compromís entre ambdues administracions basat en el colideratge i la corresponsabilitat.
 
Les activitats dels PEE s'encabeixen en l'àmbit competencial dels ens locals, com a
administració educativa, en l'àmbit de l'educació a temps complet (educació no formal),
mitjançant la signatura de convenis en els quals s'estableixen els compromisos i els àmbits de
coordinació.
 
Fonaments de dret

Acord GOV/91/2023, de 18 d'abril, pel qual s'estableixen les condicions mínimes per
formalitzar els convenis que concretin els plans educatius d'entorn i el finançament de
les actuacions relacionades.
Llei 12/2009, del 10 de juliol, d'educació.
Decret 59/2022, de 29 de març, de reestructuració del Departament d'Educació.
Pacte contra la segregació escolar a Catalunya, impulsat i subscrit pel Departament
d'Educació i el Síndic de Greuges de Catalunya.

 
En conseqüència, RESOLC:
 
PRIMER. Manifestar la voluntat de l’Ajuntament de Santa Bàrbara per formalitzar amb el
Departament d’Educació, un conveni per a la creació d’un Pla Educatiu d’Entorn (PEE), ja que
el centre educatiu del Col·legi Jaume Balmes és un centre de complexitat educativa d'acord
amb l'índex del Consell Superior d'Avaluació del Sistema Educatiu igual o superior a 1, 2.
 
SEGON. Donar compte d’aquesta Resolució al Ple en la propera sessió que es dugui a terme
per a la seva ratificació.
 
Règim de recursos:
 

A
q
u
e
s
t
 
d
o
c
u
m
e
n
t
 
é
s
 
u
n
a
 
c
ò
p
i
a
 
a
u
t
è
n
t
i
c
a
 
d
e
l
 
d
o
c
u
m
e
n
t
 
e
l
e
c
t
r
ò
n
i
c
 
o
r
i
g
i
n
a
l
 
c
u
s
t
o
d
i
a
t
 
p
e
r
 
A
j
u
n
t
a
m
e
n
t
 
d
e
 
S
a
n
t
a
 
B
à
r
b
a
r
a
.
 
P
o
d
e
u
 
v
e
r
i
f
i
c
a
r
 
l
a
 
s
e
v
a
 
a
u
t
e
n
t
i
c
i
t
a
t
 
a

t
r
a
v
é
s
 
d
e
l
 
s
e
r
v
e
i
 
d
e
 
v
a
l
i
d
a
c
i
ó
 
d
e
 
l
a
 
S
e
u
 
E
l
e
c
t
r
ò
n
i
c
a
 
d
e
 
l
'
E
n
s
 
a
m
b
 
e
l
 
C
V
E
 
6
F
A
7
9
5
7
F
7
5
C
E
4
6
4
6
9
0
3
A
F
C
E
2
D
D
5
9
F
0
4
F
 
i
 
d
a
t
a
 
d
'
e
m
i
s
s
i
ó
 
2
4
/
1
0
/
2
0
2
3
 
a
 
l
e
s
 
0
9
:
2
2
:
0
3

SIGNAT ELECTRÒNICAMENT PER:
Yolanda Valldeperez Castells - DNI ** (TCAT) el dia 23/10/2023 a les 18:46:59 i Antonio Ollés Molías - DNI ** (TCAT) el dia 23/10/2023 a les 18:48:22



Si es vol impugnar la present resolució, que posa fi a la via administrativa, procedeix interposar
recurs contenciós administratiu davant el Jutjat Contenciós Administratiu de Tarragona, en el
termini de dos mesos a comptar de l'endemà de la seva notificació.
 
Alternativament i de forma potestativa, es pot interposar recurs de reposició davant el mateix
òrgan que l’ha dictat, en el termini d’un mes a comptar de l'endemà de la seva notificació.
 
L'Alcalde,
 
Antonio Ollés Molías”

 MOCIONS

MOCIÓ PER A LA CREACIÓ DEL CONSELL MUNICIPAL DE FESTES DE SANTA6. 
BÀRBARA QUE PRESENTA EL GRUP MUNICIPAL DEL PSC AL PLE DE LA CORPORACIÓ

Començaríem en l'apartat de mocions, abans de començar, volia fer una explicació en relació a
una sèrie de propostes que el grup municipal de Per Santa Bàrbara van registrar el passat 24
de juliol, i que també han publicitat per les xarxes socials, i que feien referència a temes
diversos, com la situació de la xarxa d’aigua potable, els carrers de la població, els camins del
terme, l’atenció a nadons i infants, la connectivitat, o els serveis a la gent gran.
 
La meva intenció era tractar aquestes propostes en la sessió d’avui, però amb posterioritat, la
setmana passada el grup de Per Santa Bàrbara ha tornat a registrar d’entrada aquestes
mateixes qüestions però en forma de moció algunes, o en forma de preguntes unes altres, i ja
vam acordar amb el seu portaveu, el Sr. Pont, que podíem oblidar les propostes presentades al
juliol i tractar directament les mocions i preguntes presentades amb posterioritat.
 
I arribats a aquest punt, també voldria fer incís en una altra qüestió, que és l’ús que fem de les
mocions i dels precs, perquè sincerament, no estic segur de si l’estem fent de la manera
correcta. Tots sabem molt be el que és una pregunta, però quan passem als precs i mocions,
no veiem tan clara quina és la diferencia, i quan s’ha d’utilitzar uns o les altres. He buscat
informació al respecte i no l’he sabut trobar. Personalment, i pel que he pogut veure en aquests
anys al nostre ajuntament i a d’altres institucions, s’utilitzen els precs, quan se vol fer una
petició o plantejar una proposta a l’equip de govern respecte de temes que són  de la seva
competència, com per exemple, un prec per demanar que s’ampliï una vorera, un prec per
demanar una millora en la senyalització, un prec per demanar més papereres, etc... peticions
concretes, que podem ser més simples, o més complexes, però que són això, peticions, i que
no cal votar, simplement es planteja, es negocia si cal, i l’equip de govern si la considerà adient
l’aplica.
 
I respecte les mocions, jo les entenc, com el mecanisme que s’utilitza perquè el consistori
prengui posicionament sobre temes que poden aixecar certa controvèrsia, o que tenen més
contingut polític, o per instar a d’altres administracions a actuar en relació a certes qüestions.
Podem posar molts d’exemples de mocions que s’han tractat en aquest mateix ajuntament,
com podria ser una moció per sol·licitar una nova sortida a l’AP-7, o una moció per rebutjar la
implantació d’una planta de compostatge al nostre terme, o una moció per sol·licitat l’indult dels
presos del Procés... qüestions que desprès de tractades, s’han de votar, i queden aprovades o
rebutjades. No sé si veuen la diferència?
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I dic tot això, perquè ara a continuació tractarem una sèrie de mocions, que al meu entendre
algunes haurien de ser Precs, i també algunes preguntes que es podrien haver plantejat com a
Mocions, però com ja els he dit, potser soc jo el que està equivocat, no sé.... Però bé, sigui com
sigui, anirem endavant perquè ja els he dit que hi ha unes quantes, i suposo que estarem una
bona estona per tractar-les totes.
 
El Sr. Alcalde dona la paraula al Sr. Martí,
 
El Sr. Martí, jo voldria felicitar al Sr. Pont per entrar totes estes mocions, és un èxit, a l'anterior
legislatura vaig intentar entrar mocions i no se'm  va deixar perquè no tenien un contingut
legítim legislatiu de preàmbul, això se'm va dir aquí a n'este ple. Per a mi les mocions que han
entrat són precs i no tenen cap preàmbul legislatiu, crec que  és un greuge comparatiu perquè
a vostè li han deixat entrar com a moció i a mi no.
 
Per altra part Sr. Mario, també vam dir que ens faria arribar les mocions i no ho han fet i els
agrairia que en altres ocasions així ho fessin i les puguem presentar conjuntament.
 
El Sr. Alcalde dona la paraula a la Sra. Franch.
 
La Sra. Franch, el  fet de presentar una moció implica un compromís per part de cada partit
polític i també del govern, una implicació perquè emet el seu vot i si s'aprova, es compromet a
fer-ho. Un prec es pot demanar i allí es queda, una moció requereix un compromís d'actuació.
 
El Sr. Alcalde, si no hi ha res més a dir comencem amb la primera moció per ordre d'entrada al
registre.
 
El Sr. Alcalde dona la paraula al Sr. Martí.
 
El Sr. Martí, natros votarem en contra d'aquesta moció perquè no estem d'acord en la seua
redacció, si es modifica votarem a favor i també crec que avui no està la regidora de festes i
per tractar aquest tema crec que hi hauria d'estar.
 
El Sr. Alcalde eleva una pregunta a la secretària, sobre la marxa es pot modificar una moció? i,
si estem tots d'acord, aprovar-la? o s'ha de votar el que està escrit?
 
El Sr. Alcalde dona la paraula al Sr. Pont.
 
El Sr. Pont, crec que sobre la marxa es pot modificar o concretar alguna cosa d'una moció així
aprovar l’acordat aquí, també dir que per properes vegades es parlarà  en altres partits per
presentar mocions conjuntes i d'aquesta manera no repetir-les.
 
El Sr. Alcalde dona la paraula al Sr. Gimeno,
 
El Sr. Gimeno, l'equip de govern mitjançant la regidora de festes ja en el seu dia va avançar
que es crearia una comissió de festes.
 
El Sr. Alcalde, per part de Junts per SB creiem que aquesta moció es demana que es creï un
Consell Municipal de Festes per a que no recaigui en la regidoria de Festes tota la capacitat de
decisió, i tota la responsabilitat en l’organització de les Festes del municipi. Com ja s’ha dit, en

A
q
u
e
s
t
 
d
o
c
u
m
e
n
t
 
é
s
 
u
n
a
 
c
ò
p
i
a
 
a
u
t
è
n
t
i
c
a
 
d
e
l
 
d
o
c
u
m
e
n
t
 
e
l
e
c
t
r
ò
n
i
c
 
o
r
i
g
i
n
a
l
 
c
u
s
t
o
d
i
a
t
 
p
e
r
 
A
j
u
n
t
a
m
e
n
t
 
d
e
 
S
a
n
t
a
 
B
à
r
b
a
r
a
.
 
P
o
d
e
u
 
v
e
r
i
f
i
c
a
r
 
l
a
 
s
e
v
a
 
a
u
t
e
n
t
i
c
i
t
a
t
 
a

t
r
a
v
é
s
 
d
e
l
 
s
e
r
v
e
i
 
d
e
 
v
a
l
i
d
a
c
i
ó
 
d
e
 
l
a
 
S
e
u
 
E
l
e
c
t
r
ò
n
i
c
a
 
d
e
 
l
'
E
n
s
 
a
m
b
 
e
l
 
C
V
E
 
6
F
A
7
9
5
7
F
7
5
C
E
4
6
4
6
9
0
3
A
F
C
E
2
D
D
5
9
F
0
4
F
 
i
 
d
a
t
a
 
d
'
e
m
i
s
s
i
ó
 
2
4
/
1
0
/
2
0
2
3
 
a
 
l
e
s
 
0
9
:
2
2
:
0
3

SIGNAT ELECTRÒNICAMENT PER:
Yolanda Valldeperez Castells - DNI ** (TCAT) el dia 23/10/2023 a les 18:46:59 i Antonio Ollés Molías - DNI ** (TCAT) el dia 23/10/2023 a les 18:48:22



unes declaracions públiques a la Plana Radio, la mateixa regidora, Laia Pla, que avui no està
present, ja va expressar la seva intenció de contemplar aquesta alternativa de cara a les Festes
del 2024. No tenim encara definit el model, ni la composició, ni la manera de treballar que
tindria aquest Consell de Festes, però en principi és voluntat de la regidora, i per extensió de l’
equip de govern, de crear aquesta Consell, i posar-se a treballar tan prompte com sigui
possible.
 
Entenem que el reglament adjunt que acompanyava la moció era a tall d’exemple, i que el
reglament que es pugui fer, no ha de ser exactament el mateix.
 

La moció és aprovada per majoria absoluta amb els vots favorables dels dos membres de
Junts per Santa Bàrbara, tres d'ERC,  tres de Per Santa Bàrbara, un de PSC i amb el vot en
contra de Santa Bàrbara Avança Unida.

MOCIÓ PER A LA CREACIÓ DEL CONSELL MUNICIPAL DE FESTES DE SANTA BÀRBARA
QUE PRESENTA EL GRUP MUNICIPAL DEL PSC AL PLE DE LA CORPORACIÓ.
 
El passat mes de juliol es va celebrar la Festa Major d’estiu de Santa Bàrbara. Una festa que s’
ha mantingut amb una programació gairebé inalterable any rere any, repetint un escenari a
bastament conegut pels planers i planeres, focalitzada en els espectacles tradicionals amb
bous i en la tradició del pubillatge.

Deixant de banda el lamentable incident ocorregut a la plaça de bous en què dos joves van ser
amenaçats amb armes blanques i on es va requerir la intervenció dels Mossos d’Esquadra que
van detenir els causants dels aldarulls, donat que pensem que aquest no és un tema intrínsec
a les festes i caldria tractar-lo de manera específica i separadament, en aquests dies de festa
han aflorat, tant a les xarxes socials com en comentaris i opinions que hem pogut escoltar entre
la gent del poble, cert malestar i crítiques a la programació i l’organització dels actes. Un fet
que ha portat la mateixa regidora de Festes a manifestar públicament la seva intenció de crear
una Comissió de Festes per al proper any.

El grup del PSC de Santa Bàrbara vol recordar que una de les propostes incloses en el nostre
programa electoral, articulat al voltant de dos eixos vertebradors, la transparència i la
participació ciutadana, és la creació de .consells municipals sectorials

Vist que les festes són un element molt important en la creació d’identitat i en la generació del
sentiment de pertinença de les persones a un municipi, alhora que contribueixen a enfortir la
cohesió social.

Vist que Santa Bàrbara disposa d’un teixit associatiu molt actiu que ha de ser reconegut i
fomentat articulant un espai de cooperació que el faci partícip de la presa de decisions i
convertint-lo en un element enriquidor insubstituïble.

Vist que és imprescindible la implicació i la participació ciutadana en l’organització dels
esdeveniments festius que han de ser pensants per a tota la població, atenent a la seva
diversitat.

A
q
u
e
s
t
 
d
o
c
u
m
e
n
t
 
é
s
 
u
n
a
 
c
ò
p
i
a
 
a
u
t
è
n
t
i
c
a
 
d
e
l
 
d
o
c
u
m
e
n
t
 
e
l
e
c
t
r
ò
n
i
c
 
o
r
i
g
i
n
a
l
 
c
u
s
t
o
d
i
a
t
 
p
e
r
 
A
j
u
n
t
a
m
e
n
t
 
d
e
 
S
a
n
t
a
 
B
à
r
b
a
r
a
.
 
P
o
d
e
u
 
v
e
r
i
f
i
c
a
r
 
l
a
 
s
e
v
a
 
a
u
t
e
n
t
i
c
i
t
a
t
 
a

t
r
a
v
é
s
 
d
e
l
 
s
e
r
v
e
i
 
d
e
 
v
a
l
i
d
a
c
i
ó
 
d
e
 
l
a
 
S
e
u
 
E
l
e
c
t
r
ò
n
i
c
a
 
d
e
 
l
'
E
n
s
 
a
m
b
 
e
l
 
C
V
E
 
6
F
A
7
9
5
7
F
7
5
C
E
4
6
4
6
9
0
3
A
F
C
E
2
D
D
5
9
F
0
4
F
 
i
 
d
a
t
a
 
d
'
e
m
i
s
s
i
ó
 
2
4
/
1
0
/
2
0
2
3
 
a
 
l
e
s
 
0
9
:
2
2
:
0
3

SIGNAT ELECTRÒNICAMENT PER:
Yolanda Valldeperez Castells - DNI ** (TCAT) el dia 23/10/2023 a les 18:46:59 i Antonio Ollés Molías - DNI ** (TCAT) el dia 23/10/2023 a les 18:48:22



Vist que, a banda de preservar els elements festius propis del municipi, també és necessari
treballar per innovar i generar nou contingut adaptant-nos a tots els públics promovent espais d’
inclusió.

Proposem que el Ple de l’Ajuntament acordi:

 Instar l’equip de govern de l’Ajuntament de Santa Bàrbara a constituir, d’acord amb elsPrimer. 
articles 62 a 64 del Decret Legislatiu 2/2003, un Consell Municipal de Festes.

  Instar l’equip de govern de l’Ajuntament de Santa Bàrbara a encarregar als serveisSegon.
tècnics municipals la redacció d’una proposta de reglament d’aquest Consell que en reguli les
funcions, la composició, el funcionament intern i el mètode de finançament.

  Instar l’equip de govern de l’Ajuntament de Santa Bàrbara a destinar una partidaTercer.
pressupostària concreta i independent per tal de garantir el funcionament del Consell Municipal
de Festes.

 Donar compte d’aquest acord a les entitats locals, fent-los partícips i comunicar-ho alsQuart.
grups municipals i a la població en general.

MOCIÓ PER A LA REALITZACIÓ D'ACTUACIONS AL PARC INFANTIL DEL CARRER7. 
MARE DE DÉU DE MONTSERRAT QUE PRESENTA L'AGRUPACIÓ D'ELECTORES I
D'ELECTORS PER SB AL PLE DE LA CORPORACIÓ

El Sr. Alcalde dona la paraula al Sr. Martí.
 
El Sr. Martí, llàstima que no es haguéssim parlat perquè hi ha molts altres llocs on hem detectat
altres coses per modificar. L'any passat amb l'altre regidor ja es van fer actuacions als parcs, i
avisant al regidor encarregat de la brigada no es necessari esperar, la brigada actua d'immediat
i es guanya temps. Votarem a favor d'esta moció.
 
Sr. Alcalde dona la paraula a la Sra. Franch.
 
La Sra. Franch, lo PSC votarem a favor, perquè aquestes són actuacions relativament fàcils de
fer, que es poden fer en poc temps, en un cost relativament baix i són necessàries. Felicitem a
l'agrupació per SB per haver fet este recull de coses de necessitats per als xiquets.
 
El Sr. Alcalde dona la paraula al Sr. Pont.
 
El Sr. Pont, vam dir de començar les actuacions en aquest parc donada la proximitat als
centres educatius i que aviat començarà el curs escolar, a la resta de parcs també s'hi han de
fer actuacions.
 
El Sr. Alcalde dona la paraula al Sr. Gimeno.
 
El Sr. Gimeno, primerament dir-li al Sr. Martí que a la zona de gronxadors que hi ha a la zona
del poliesportiu ja està encarregada la xarxa de seguretat i l'escala de la barana que feia falta.
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Ara en aquesta proposta ja ens trobem en la disjuntiva del què és una moció i del que és una
proposta, perquè ho votem tot en bloc o no ho votem.
 
Primerament sobre les tasques de manteniment del parc de la zona que li fa falta lo metre
quadrat de protector del terra, és una cosa que la brigada va fent lo manteniment en la mesura
dels recursos de personal en temporada de vacances, en quant als tancaments dels parcs, cal
dir  que s'han anant fent tancaments de manera progressiva i se'n continuaran fent fins tenir-los
tots tancats, dintre de les tasques de manteniment habitual de la regidoria i que aquests
propostes que comentes es tiraran endavant; de totes maneres va bé sempre recordar, i ara
arribem a la tercera part, que considerem que hauria de ser una proposta, la de treure els
aparells de gimnàstica de gent gran, perquè dir que no té cap utilitat, clar no té cap utilitat en la
franja horària quan  les mares surten del col.legi, però de les 7h del matí a les 12.30h que
arriben les mares, sí que se li dona utilitat, encara que no sigui per als infants. Clar com ens ho
has presentat com una proposta, tot i que les primeres actuacions són de manteniment i
estaven previstes de fer, haurem de dir no a aquesta moció.
El Sr. Pont, si és per un tema de l'últim punt de la proposta, de dir que els aparells s'usen poc,
no que s'eliminen sinó que es poden canviar de lloc, a la vorera del davant, o  es poden
reagrupar, l'esperit del tercer punt, si eliminem el tema dels aparells, tot i que els xiquets si
enfilen i és un perill, es posar alguna cosa adequada per nens de 0 a 3 anys.
 
El Sr. Gimeno, el pròxim ple ho presentes com una proposta i ho discutirem i ho aprovarem, ara
està englobat dins d'una moció i hem de votar una moció, si legalment es pot modificar la
moció sobre la marxa o no, no en tenim la certesa legal que es pugui fer, això ho ha de
determinar la figura legal del ple.
 
El Sr. Martí, tinc un dubte, es votarà modificada o es votarà tal i com es va presentar.
 
El Sr. Alcalde, tal i com es va presentar, i demanaria a la secretària que prengui nota que ha
sortit aquesta disjuntiva i que en aquest ple es votarà tal i com es va presentar.
 
El Sr. Alcalde, en representació de Junts per SB, la primera part de la moció, el tancament del
parc entenem el que volen dir i és comprensible a altres llocs ja s'ha fet i a altres no és
necessari perquè ja estan tancats de forma natural, en este cas temin el parc del carrer Mare
de Déu de Montserrat que per la part de baix certament queda desprotegida i creiem que no hi
hauria cap problema en posar allí unes tanques.
En referència al forat, és un tema purament de manteniment, ja ho ha explicat el Sr. Gimeno i
tant aviat com es pugui s'arranjarà.
I el tercer punt, el que tenim la polèmica, considerem que les màquines biosaludables
enfocades a la gent més gran i instal.lades a altres parcs conjuntament amb gronxadors per
més joves és un model que ens agrada i hi ha una compatibilitat, considerem que no estan
infrautilitzades, tot just aquest parc que està ubicat al davant del centre de Dia, és el lloc
perfecte per tenir-lo a disposició de la gent gran, i estic segur que si les eliminem a l'endemà
tindríem queixes de perquè les hem tret, per tant com la moció és la que és votarem que no
encara que entenem l'esperit dels dos primers punts.

La moció no s'aprova per  amb els vots en contra dels dos membres de Juntsmajoria simple
per Santa Bàrbara i els tres d'ERC i amb els tres vots favorables de Per Santa Bàrbara, un de
PSC i un de Santa Bàrbara Avança Unida.
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MOCIÓ PER A LA   REALITZACIÓ D'ACTUACIONS AL PARC INFANTIL DEL CARRER
MARE DE DÉU DE MONTSERRAT  (davant de l’Smartcentre)
El parc infantil situat al carrer Mare de Déu de Montserrat, davant de l’Smartcentre, és un dels
parcs on es reunixen més xiquetes i xiquets durant les tardes a la sortida de l’escola, donada la
proximitat del centre d’educació primària i de la llar d’infants. No obstant això, és un parc que
presenta moltes deficiències i per això sol·licitem que es realitzen per part de l’Ajuntament les
actuacions que es descriuen a continuació.
1. En primer lloc, i de forma urgent, creiem necessari el tancament del perímetre del parc
infantil amb una tanca i la col·locació d’una porta d’accés, per evitar el risc d’atropellament dels
infants, ja que el carrer Mare de Déu de Montserrat té molt de trànsit.
És una reivindicació dels usuaris d’este espai infantil des de fa molts anys i que, fins al
moment, no ha estat atesa. Entenem que és una actuació relativament senzilla de realitzar i
que tenim un equip a la brigada capaç de portar-ho a terme de forma urgent, com requerix la
situació, donada la proximitat de l’inici del curs escolar a l’escola i a la llar d’infants.
2. En segon lloc, creiem que s’ha de realitzar el manteniment necessari als equipaments ja
existents, que és troben en mal estat. Concretament, al terra de la zona dels gronxadors hi ha
un forat des de fa més d’un any que representa un perill per a la seguretat dels infants i que no
ha estat reparat.
3. En tercer lloc, al parc existixen aparells de gimnàstica per a adults. A estos aparells no se’ls
dona cap utilitat, i simplement ocupen un espai que es podria destinar als infants menors de 3
anys. A estos infants, que suposen més de la meitat dels usuaris del parc, no se’ls va tindre en
compte a l’hora de planificar els gronxadors. Només se’ls va reservar un gronxador que, com
és evident, és insuficient per al gran nombre d’infants que acudixen a gaudir d’una estona al
parc. Per això proposem que els aparells de gimnàstica es traslladen a un altre lloc, si s’escau,
i que l’espai ara infrautilitzat es destine a la col·locació de jocs per als infants més menuts.
Per tot això, instem a fer de manera urgent per les dues primeres actuacions proposades i a
implementar la tercera tan prompte com sigui possible.

MOCIÓ PER A LA REALITZACIÓ D'ACTUACIONS PER A LA MILLORA DE L’ATENCIÓ8. 
ALS NADONS I INFANTS DURANT ELS PRIMERS ANYS DE VIDA QUE PRESENTA
L'AGRUPACIÓ D'ELECTORES PER SB AL PLE DE LA CORPORACIÓ

El Sr. Alcalde dona la paraula al Sr. Martí.
 
El Sr. Martí, sense comentaris.
 
El Sr. Alcalde dona la paraula a la Sra. Franch.
 
La Sra. Franch, ho veiem bé, tant els canviadors de bebè on hi ha llocs on s'ha de posar i els
jocs específics per nens de 0 a 2 anys perquè les mares es queixen molt que no hi ha res per
aquesta edat.
 
El Sr. Alcalde dóna la paraula al Sr. Gimeno,
 
El Sr. Gimeno, aquí també tenim un problema en la redacció del text, tot i veure en bons ulls
aquesta proposta i com està lligada a una moció a la que ja hem dit que no i per coherència
hem de dir que no. Per altra banda,   dir posar canviadors a tots els equipaments municipals,
com parlem de tots, clar hi ha una sèrie d'equipaments municipals on creiem que són totalment

A
q
u
e
s
t
 
d
o
c
u
m
e
n
t
 
é
s
 
u
n
a
 
c
ò
p
i
a
 
a
u
t
è
n
t
i
c
a
 
d
e
l
 
d
o
c
u
m
e
n
t
 
e
l
e
c
t
r
ò
n
i
c
 
o
r
i
g
i
n
a
l
 
c
u
s
t
o
d
i
a
t
 
p
e
r
 
A
j
u
n
t
a
m
e
n
t
 
d
e
 
S
a
n
t
a
 
B
à
r
b
a
r
a
.
 
P
o
d
e
u
 
v
e
r
i
f
i
c
a
r
 
l
a
 
s
e
v
a
 
a
u
t
e
n
t
i
c
i
t
a
t
 
a

t
r
a
v
é
s
 
d
e
l
 
s
e
r
v
e
i
 
d
e
 
v
a
l
i
d
a
c
i
ó
 
d
e
 
l
a
 
S
e
u
 
E
l
e
c
t
r
ò
n
i
c
a
 
d
e
 
l
'
E
n
s
 
a
m
b
 
e
l
 
C
V
E
 
6
F
A
7
9
5
7
F
7
5
C
E
4
6
4
6
9
0
3
A
F
C
E
2
D
D
5
9
F
0
4
F
 
i
 
d
a
t
a
 
d
'
e
m
i
s
s
i
ó
 
2
4
/
1
0
/
2
0
2
3
 
a
 
l
e
s
 
0
9
:
2
2
:
0
3

SIGNAT ELECTRÒNICAMENT PER:
Yolanda Valldeperez Castells - DNI ** (TCAT) el dia 23/10/2023 a les 18:46:59 i Antonio Ollés Molías - DNI ** (TCAT) el dia 23/10/2023 a les 18:48:22



a.  

b.  

innecessaris instal.lar-hi canviadors, per la qual cosa demanem concreció a l'hora de presentar
mocions perquè com equip de govern ens comprometem a fer les coses i volem tenir molt clar
lo que anem a fer.
 
El Sr. Alcalde, en representació de Junts per Santa Bàrbara, en la mateixa línia del comentari
del Sr. Gimeno, aquí hi ha dos punts, respecte el tema de canviadors, dir-los que hi ha 4
dependències municipals que ja disposen de canviadors, i entenem perfectament la moció en
el sentit que demana que es posin més canviadors. El problema, i per això parlava sobre la
conveniència de presentar mocions per a segon quines coses, és que la moció diu literalment
que s’han de posat a tots els equipaments municipals, i es clar, tots vol dir tots, i en això no
estem d’acord, perquè pensem que en alguns lloc no té sentit, potser s'hagués hagut de posar
alguns o als equipament municipals de concurrència pública, ho dic perquè  per a properes
mocions que es presenten es miri molt bé el que s'escriu si es presenta en format de moció, si
fora una proposta ja ho haguéssim parlat.
 
En relació als jocs que hi ha als diferents parcs infantils, jo personalment he demanat ofertes, i
he estat mirant jocs per edats de 0 a 2 anys, i el cert és que l’oferta és molt escassa, de fet de 0
a 1, no he pogut trobar res al mercat en jocs homologats. No obstant, hi ha algunes possibilitats
i intentarem fer alguns canvis per tal d’ampliar de manera progressiva l’oferta a totes les
franges d’edat.
 
Per tant, estudiarem la possibilitat de posar alguns canviadors més i alguns jocs infantils
pels més menuts, però votarem en contra de la moció per aquest motiu.
 
El Sr. Martí, fa falta abans dels plens fer una junta de portaveus per parlar de tots aquestes
temes de la presentació de mocions i precs i si es pot treure un punt o no, etc. i anar tots més a
una.
 

La moció no s'aprova per  amb els vots en contra dels dos membres de Juntsmajoria absoluta
per Santa Bàrbara i els tres d'ERC,  amb els tres vots favorables de Per Santa Bàrbara i un de
PSC, i una abstenció de Santa Bàrbara Avança Unida.

ACTUACIONS PER A LA MILLORA DE L’ATENCIÓ ALS NADONS I INFANTS DURANT
ELS PRIMERS ANYS DE VIDA
En la societat actual és de la màxima importància oferir les màximes facilitats possibles a les
famílies amb infants. Sovint les que queden més oblidades en els espais públics són aquelles
que tenen infants molts menudets. Tot el que es puga fer per a millorar l’oferta de serveis a
estos infants, i per extensió a les seues famílies, serà molt positiu.
Entre d’altres, hi ha dos dèficits que es poden solucionar amb dos actuacions relativament
senzilles i fàcils d’implementar:

Encara no totes les instal·lacions municipals disposen de canviadors que puguen facilitat
la tasca als pares i les mares amb bebès que hi accedisquen.

Els parcs infantils estan molt enfocats a infants que ja tinguen una certa edat i, en
general, no disposen de jocs adequats i específics per a infants més menuts.
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1.  

2.  

Per tal de donar, doncs, les màximes facilitats possibles a les famílies que tenen nadons o
infants de primers anys de vida, instem a fer les següents actuacions:

Posar canviadors per a bebès a les zones de serveis de tots els equipaments municipals.

Habilitar de manera progressiva un espai de jocs específics per a la franja 0-3 anys als
diferents parcs infantils que hi ha a la població.

Sobre el punt 2, cal indicar que en una moció a banda fem una proposta concreta de començar
les actuacions pel parc infantil que hi ha al carrer Mare de Déu de Montserrat (davant de l’
Smartcentre o Centre Cultural), donada la seua proximitat a la llar d’infants i a l’escola.

MOCIÓ PER A LA REALITZACIÓ D'ESTUDI I PROJECTE SOBRE SERVEIS A LA GENT9. 
GRAN AMB DEPENDÈNCIA QUE PRESENTA L'AGRUPACIÓ D'ELECTORES I D'ELECTORS
PER SB AL PLE DE LA CORPORACIÓ

El Sr. Marti, res a dir.
 
El Sr. Alcalde dona la paraula a la Sra. Franch.
 
La Sra. Franch, el PSC considera que això és absolutament necessari per saber les necessitats
de la població actual de la gent gran i també en la idea de promoure l'envelliment actiu, que la
gent pugui estar el màxim temps a casa seua però amb els serveis bàsics coberts, per exemple
una acció seria disposar d'un servei de repartiment de menjar a domicili. Per tant considerem
que és necessari realitzar este estudi.
 
El Sr. Alcalde dona la paraula al Sr. Gimeno,
 
El Sr. Gimeno, en un principi la filosofia de com s'ha redactat aquest estudi-projecte ens
sembla correcta, però la proposta de com s'ha de composar aquesta comissió ens ve donada
en aquesta moció i si votem aquesta moció en aquest tipus de composició ens veiem obligats a
fer-la d'aquesta manera, si això ho haguessin presentat com una proposta podríem debatre
com ha de ser la composició d'aquesta comissió, però ara tal i com va la moció ens obliga a
acceptar-la.
 
El Sr. Pont, proposem una composició, com a exemple.
 
El Sr. Alcalde, la idea és fer el més aviat possible aquest estudi d’avaluació de les necessitats
de la gent gran a santa Bàrbara, ja que aquest és un compromís que en certa manera teníem
tots els grups polítics que ens vam presentar a les passades eleccions municipals, però creiem
que la manera de treballar en aquest cas és que la regidoria juntament amb les professionals
de serveis socials preparin aquest estudi, i posteriorment es comparteixi amb la resta de grups
polítics a través d’una comissió informativa per tal de poder fer les aportacions i millores que
siguin considerades. Entenem que la moció proposa un grup de treball integrat per tots els
grups municipals i natros no estem d'acord amb aquesta composició.
 
El Sr. Pont, el text de la moció no diu això, la moció insta a fer esta comissió d'estudi i proposa
que hi siguin com a mínim esta gent.
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El Sr. Alcalde, estigui tranquil Sr. Pont l'important és fer l'estudi, i tant aviat com sigui possible
es farà.
 
El Sr. Martí, matisant dues coses, primera que proposar no és imposar i l'altra, tal com vaig dir
al ple d'investidura, seria bo aprofitar les qualitats o característiques de cadascú dels regidors
encara que siguin de l'oposició quan siguin persones qualificades en el tema a tractar.
 

La moció no s'aprova per  amb els vots en contra dels dos membres de Juntsmajoria simple
per Santa Bàrbara i els tres d'ERC i amb els tres vots favorables de Per Santa Bàrbara, un de
PSC i un de Santa Bàrbara Avança Unida.

ESTUDI I PROJECTE SOBRE SERVEIS A LA GENT GRAN AMB DEPENDÈNCIA
El centre de dia per a gent gran està fent una bona tasca d’atenció a les persones que hi
assistixen. Tanmateix, el centre de dia té potencialitats encara no aprofitades, com són el
servei en caps de setmana, l’ús com a plataforma de serveis, etc.
Igualment s’intenta arribar on es pot mitjançant el servei d’atenció domiciliària (SAD) del
Consell Comarcal del Montsià, a través del contracte programa amb la Generalitat de
Catalunya, un servei que resulta, però, clarament insuficient.
No és cap secret que el nivell de necessitats de la gent gran amb dependència és molt més
elevat que els serveis públics que s’estan oferint actualment.
 
En conseqüència instem a fer, de la manera més urgent possible i coordinadament amb els
serveis socials, un estudi de necessitats per tal de disposar d’un pla per a l’atenció a les
persones grans amb dependència que viuen a la seua llar, siga combinant-ho amb assistència
als centre de dia o no. Entre les qüestions que cal analitzar estan: el transport adaptat, els
àpats a domicili, la higiene personal i la bugada, l’acompanyament, etc. A partir de l’estudi de
necessitats, caldrà optimitzar els serveis existents i posar els recursos municipals necessaris i
possibles per a afavorir la vida digna de les nostres persones grans, una qüestió que com és
obvi no pot esperar gaire temps si no es vol arribar tard a pal·liar les necessitats vitals de
moltes d’elles.
 
Caldrà crear la corresponent comissió d’estudi i de redacció del projecte. Proposem que, a
banda de la regidoria competent i les professionals dels serveis socials bàsics, participen en la
comissió una persona representant de cada grup municipal.
 

MOCIÓ PER ARRANJAMENT DELS DESPERFECTES MÉS PERILLOSOS DE CARRERS10. 
DE LA POBLACIÓ QUE PRESENTA L'AGRUPACIÓ D'ELECTORES I D'ELECTORS PER SB
AL PLE DE LA CORPORACIÓ

El Sr. Alcalde dona la paraula al Sr. Martí.
 
El Sr. Alcalde dóna la paraula al Sr. Martí.
 
El Sr. Martí, la passada legislatura ja es van fer apedaçaments dels carrers i suposo que es
continuaran fent, vostè ha parlat d'accidents, pot concretar més? ha passat alguna cosa?
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El Sr. Pont, per exemple a finals de juliol, a la plaça, pel mal estat del ferm va caure una
persona i es va fer mal al braç.
 
El Sr. Alcalde dóna la paraula a la Sra. Franch.
 
La Sra. Franch, votarem a favor, sempre hem defensat l'arranjament de carrers. Demanàvem
arreglar un carrer i després de 8 anys s'ha arranjat, encara hi ha carrers al poble que falten
asfaltar.
 
El Sr. Alcalde dóna la paraula al Sr. Gimeno.
 
El Sr. Gimeno, votarem a favor, es continuen fer arranjaments per les zones que s'identifiquen
com més perilloses, presento aquí les actuacions que s'estan fent i s'actua en funció dels
recursos que es disposen, tant tècnics com econòmics.
 
El Sr. Alcalde, natros també votarem a favor, a ritme de reformar de manera integral un o dos
carrers a l'any estaríem dècades per tenir el poble en condicions, no podem esperar a
arranjar  un sot  fins que no féssim el carrer complet. Ja s’han fet dos intervencions per fer
pedaços a diferents zones del poble, i la idea es continuar fent-ne de noves, perquè com molt
bé diu la moció, no podem esperar a que tots els carrers es reformin de manera integral. Per
tant, tan prompte com sigui possible, farem una nova actuació per fer pedaços d’uns 300 o 400
metres quadrats.

S'aprova per unanimitat de tots els membres presents i que legalment el componen.

ARRANJAMENT DELS DESPERFECTES MÉS PERILLOSOS DE CARRERS DE LA
POBLACIÓ
És ben patent que molts carrers de la població presenten greus deterioraments del paviment i
de les voreres, que posen en risc la seguretat de les persones que hi transiten, com de fet ja ha
quedat palès en algunes caigudes que s’hi han produït.
És evident també que, a mitjà o llarg termini, caldrà fer actuacions integrals en molts vials, i que
això comporta llargues fases d’estudi, projecte i execució, que afecten les conduccions d’aigua,
el clavegueram, etc.
 
Tanmateix, com que no es pot esperar tot el temps que comportaria fer estes actuacions
integrals, instem que, abans que s’hi hagen de lamentar més accidents, es realitze una
programació rigorosa dels llocs concrets en què és prioritari fer una actuació superficial d’
urgència i que es repare el ferm i les voreres en aquells casos que poden ser un risc per a les
persones.

MOCIÓ PER LA REALITZACIÓ DE MILLORES A LES INSTAL·LACIONS DE L’ESTADI11. 
MUNICIPAL QUE PRESENTA L'AGRUPACIÓ D'ELECTORES I D'ELECTORS PER SB AL
PLE DE LA CORPORACIÓ

El Sr. Pont, si m'ho accepteu retiraria aquesta moció i la plantejaria com a proposta, entenem
que aquesta es tracta clarament d'una proposta.
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1.  
2.  
3.  

El Sr. Alcalde, sí es tracta d'una proposta, bé no la passarem com a moció i la tractarem
desprès a l'apartat de precs i preguntes, esteu tots d'acord? la passaríem com a prec.

MILLORES A LES INSTAL·LACIONS DE L’ESTADI MUNICIPAL
Al nostre poble disposem d’unes bones instal·lacions esportives, però que puntualment
presenten alguns dèficits o alguns deterioraments. En alguns casos això suposa un perill per a
les persones usuàries, i es poden originar accidents no desitjats.
En el cas de la barana del camp de futbol-11, arran precisament d’algun xoc amb resultat de
ferides, ja fa temps que es va plantejar la necessitat de posar-hi una protecció.
 
En el cas de la pista de futbol sala, les perillositats principals són: a) L’estat mateix de la gespa
artificial, ja molt deteriorada pel pas dels anys i que origina ferides i cremades en cas de
caigudes durant el joc. b) El cantell viu del voral que envolta la pista, que pot originar ferides a
les persones que allí competixen amb l’ímpetu propi del joc.
 
En conseqüència, instem a fer tan prompte com siga possible les tres actuacions que es
desprenen del que s’ha exposat:
 

Posar una protecció a la barana que envolta el camp de joc de futbol-11.
Canviar la gespa artificial de la pista de futbol sala.
Estudiar de quina manera es pot minimitzar la perillositat que suposa el voral que
envolta la pista de futbol sala.

MOCIÓ PER A LA CREACIÓ D’UNA COMISSIÓ DE FESTES QUE PRESENTA12. 
L'AGRUPACIÓ D'ELECTORES I D'ELECTORS PER SB AL PLE DE LA CORPORACIÓ

El Sr. Alcalde dóna la paraula al Sr. Martí.
 
El Sr. Martí, sí anava molt bé però al final a mi m'ha trencat els esquemes perquè sé de molts
pobles que tenen comissions de festes, bé potser no n'hi ha tants, d'alguns sé com funcionen i
s'ho porten entre una comissió de cinc o sis persones que ajuden al regidor de festes i vostè ha
parlat de les entitats del poble, les festes majors sense obrir el llibre de festes tots sabrem més
o menys el que hi haurà cada dia, sí és cert que una comissió pot aportar idees noves, estaria
molt bé, de fet coses alternatives que també estaria molt bé però la forma que vostè ho planteja
en aquesta comissió no ho veig, com vostès sabran jo estic molt lligat en un tema de les festes
majors i sé el complicat que és a nivell intern posar-nos tots d'acord i no acabo de veure que
aquesta comissió pugui funcionar amb tanta gent. I crec que la regidora ja té un grup de gent
que l'ajuda, tècnics de l'ajuntament, entitats, etc.
Li votaré en contra per aquest fet, la redacció l'ha he vist molt bé, però el final si ho haguéssim
pogut parlar, Sr. Mario, jo no hauria posat a tanta gent.
 
El Sr. Alcalde dóna la paraula a la Sra. Franch.
 
La Sra. Franch, votarem a favor perquè és molt similar a la nostra, hi ha coses que no, però
quan es crearà aquesta comissió la funció és fomentar la implicació de la gent, si ja d'entrada
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diem que no perquè hi ha massa gent, llavors no féssim res, em quedo molt sobtada, hem
d'implicar a la gent, ja sé que costa, perquè sinó seguirem igual i si volem canvis i coses noves
potser hem de preguntar a la gent, i potser a gent que no se li ha preguntat mai.
 
El Sr. Martí, crec que molta gent participa dintre d'una entitat i pot proposar coses a través de
l'entitat i si no participem més és perquè no volem.
 
El Sr. Alcalde dóna la paraula al Sr. Gimeno.
 
El Sr. Gimeno, en principi hem votat a favor de la creació d'una agrupació o comissió de festes,
en aquest cas es lliga al reglament i el PSC el deslliga de la moció i com la filosofia és la
creació d'una comissió de festes continuarem validant la proposta del PSC i aquesta com
l'amplia amb les potestats que la regidora no està avui aquí per poder-les defensar, votarem
que no.
 
El Sr. Alcalde, per part de junts, com ja ha apuntat el Sr. Martí, tots els que hem estat dintre
d'una entitat, sabem que per a que funcioni, entre l'extrem que les decisions les prengui tota la
massa social, en el primer cas seria molt resolutiva però molt autoritària i poc participativa i en
segon cas seria molt participatiu però seria d'una utilitat nul.la perquè hi hauria un excés
d'opinions, gustos personals i no se sol arribar a cap entesa, per tant el punt mig, s'ha de
buscar un punt d'equilibri seria buscar un grup de persones no molt gran però si lo suficient
perquè hi hagi un varietat d'opinions, però si posem una persona com aquí diu com a mínim de
cada entitat, al poble som més de vint entitats, més la regidora, més les persones del seu
equip, més un representant de cada grup polític ens podem anar perfectament a trenta
persones, trenta persones decidint com han de ser les festes això no funcionarà, és la meva
opinió.
 
El Sr. Martí, dono la raó al Sr. Alcalde, perquè Sr. Mario, aquesta moció és bona però s'ha de
parlar en tranquil.litat i mirar com es pot fer perquè es delicat, s'entraria en comparacions
d'aportacions econòmiques, etc.
 
El Sr. Alcalde, competència entre entitats, etc. l'esperit l'entenem, de fet s'ha aprovat una altra
moció d'aquest tema, però la moció aquesta en concret com diu el què diu votarem en contra
també.
 
El Sr. Gimeno, en un principi la voluntat de tots els grups polítics que estem aquí és crear una
comissió de festes, ara hem d'articular com es fa aquesta comissió de festes.

La moció no s'aprova per  amb els vots en contra dels dos membres de Juntsmajoria absoluta
per Santa Bàrbara, els  tres d'ERC i un de Santa Bàrbara Avança Unida, i   amb els tres vots
favorables de Per Santa Bàrbara i un de PSC.

CREACIÓ D’UNA COMISSIÓ DE FESTES
 
Les nostres festes es nodrixen d’activitats ja molt consolidades que formen el nus de la
programació, i que se solen dur a terme de manera prou satisfactòria. Però, a poc que
estiguem atents a l’opinió ciutadana, també és cert que molta gent hi observa mancances i
poca innovació.
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Tot reconeixent l’esforç que hi dedica la regidoria corresponent, de ben segur que les
mancances i els desajustos de programació es podrien corregir si hi hagués una bona
participació ciutadana, vehiculada principalment a través d’una comissió de festes.
 
Ben probablement així s’aconseguiria donar resposta a la diversitat de desitjos i gustos, hi
hauria aportació de propostes innovadores, es fomentaria la implicació i la participació als
diferents actes, augmentaria el sentit de pertinença a la comunitat, etc.
 
A més, el poble disposa ja d’un ampli ventall d’entitats que són molt participatives i que poden
aportar molt al disseny i la programació de les festes majors i d’altres  esdeveniments festius.
Només caldria donar-los més possibilitat d’incidència en la programació.
 
És per això que instem a crear una comissió de festes àmplia i que es regule la seua
composició, les seues funcions i el seu finançament mitjançant un reglament específic.
 
Creiem que esta comissió de festes hauria de comptar amb la participació, com a mínim, d’una
persona designada per cada entitat, una persona designada per cada grup municipal (sense
necessitat que fos un regidor o regidora) i personal tècnic municipal. Estos agents haurien de
ser presents també en el procés de validació del reglament corresponent.
 

 PRECS I PREGUNTES

INTERVENCIONS13. 

El Sr. Alcalde, començarem per ordre d'entrada al registre, primer tenim una bateria de 12
preguntes presentades pel grup municipal Per Santa Bàrbara, i a les que intentarem donar
resposta a continuació, més la moció que hem passat a prec, primer farem aquesta perquè no
se'ns quedi.
El Sr. Martí, pregunta si les preguntes presentades pel grup municipal Per Santa Bàrbara es
faran en primer lloc o per l'ordre que els hi toca d'intervenció.
 
El Sr. Alcalde, sóc partidari de començar primer en les preguntes que han entrat per escrit i
després seguir amb la resta.
 
El Sr. Alcalde dona la paraula al Sr. Pont.
 
El Sr. Pont, regidor de l'agrupació d'electores i d'electors per SB dona lectura del següent prec: 
MILLORES A LES INSTAL·LACIONS DE L’ESTADI MUNICIPAL.
 
"Al nostre poble disposem d’unes bones instal·lacions esportives, però que puntualment
presenten alguns dèficits o alguns deterioraments. En alguns casos això suposa un perill per a
les persones usuàries, i es poden originar accidents no desitjats.
En el cas de la barana del camp de futbol-11, arran precisament d’algun xoc amb resultat de
ferides, ja fa temps que es va plantejar la necessitat de posar-hi una protecció.
En el cas de la pista de futbol sala, les perillositats principals són: a) L’estat mateix de la gespa
artificial, ja molt deteriorada pel pas dels anys i que origina ferides i cremades en cas de
caigudes durant el joc. b) El cantell viu del voral que envolta la pista, que pot originar ferides a
les persones que allí competixen amb l’ímpetu propi del joc.

A
q
u
e
s
t
 
d
o
c
u
m
e
n
t
 
é
s
 
u
n
a
 
c
ò
p
i
a
 
a
u
t
è
n
t
i
c
a
 
d
e
l
 
d
o
c
u
m
e
n
t
 
e
l
e
c
t
r
ò
n
i
c
 
o
r
i
g
i
n
a
l
 
c
u
s
t
o
d
i
a
t
 
p
e
r
 
A
j
u
n
t
a
m
e
n
t
 
d
e
 
S
a
n
t
a
 
B
à
r
b
a
r
a
.
 
P
o
d
e
u
 
v
e
r
i
f
i
c
a
r
 
l
a
 
s
e
v
a
 
a
u
t
e
n
t
i
c
i
t
a
t
 
a

t
r
a
v
é
s
 
d
e
l
 
s
e
r
v
e
i
 
d
e
 
v
a
l
i
d
a
c
i
ó
 
d
e
 
l
a
 
S
e
u
 
E
l
e
c
t
r
ò
n
i
c
a
 
d
e
 
l
'
E
n
s
 
a
m
b
 
e
l
 
C
V
E
 
6
F
A
7
9
5
7
F
7
5
C
E
4
6
4
6
9
0
3
A
F
C
E
2
D
D
5
9
F
0
4
F
 
i
 
d
a
t
a
 
d
'
e
m
i
s
s
i
ó
 
2
4
/
1
0
/
2
0
2
3
 
a
 
l
e
s
 
0
9
:
2
2
:
0
3

SIGNAT ELECTRÒNICAMENT PER:
Yolanda Valldeperez Castells - DNI ** (TCAT) el dia 23/10/2023 a les 18:46:59 i Antonio Ollés Molías - DNI ** (TCAT) el dia 23/10/2023 a les 18:48:22



1.  
2.  
3.  

En conseqüència, instem a fer tan prompte com siga possible les tres actuacions que es
desprenen del que s’ha exposat:

Posar una protecció a la barana que envolta el camp de joc de futbol-11.
Canviar la gespa artificial de la pista de futbol sala.
Estudiar de quina manera es pot minimitzar la perillositat que suposa el voral que
envolta la pista de futbol sala."

 
 
El Sr. Alcalde dóna la paraula al Sr. Gimeno.
 
El Sr. Gimeno, referent al primer punt de posar una protecció a la barana del camp de futbol 11,
davant dels seients aquesta barana es va posar al seu dia a petició del club de futbol per posar-
hi “banners” publicitaris al lloc on s'han produït incidents és a unes petites ondulacions que hi
ha a la barana per a posar els ”banners” publicitaris. S'ha parlat en la nova directiva del futbol
per preguntar-los si hi ha voluntat de posar o no publicitat, i ens han dit que no ho tenen al seu
projecte només necessiten la zona de la porteria per posar publicitat, per tant es podria treure
la peça amb ondulacions i es van presentar dos propostes per reforçar els puntals verticals,
s'estan estudiant.
 
La Sra. Arasa, ja va haver-hi incidents a l'inici, fa més de quinze anys i demano es solucioni el
més aviat possible, abans que torni a passar un accident i no hagin de passar 15 anys més per
donar-li solució.
 
El Sr. Gimeno, la segona part referent al canvi de la gesta artificial de la pista de futbol sala,
som conscients del deteriorament que hi ha en aquesta pista, però actualment aquesta pista
igual que el voral són instal.lacions que estan dintre d'una concessió administrativa, això és un
tema que els hi pertoca a la concessió. La regidoria d'esports i l'equip de govern estan fent
unes gestions amb l'empresa concessionària per tal d'arribar a una entesa amb les mesures
per tal de millorar la gestió.
 
El Sr. Alcalde, donem pas a donar resposta de les preguntes presentades per escrit per
l'agrupació Per Santa Bàrbara.
 
1.- Ja fa massa temps que patim especialment la falta de cobertura telefònica en moltes zones
del poble. S'han fet o es té previst fer gestions enèrgiques per a la millora substancial de la
connectivitat telefònica?
 
La resposta es sí, s’han fet gestions amb els tres principals operadors, fent-los arribar el nostre
malestar. Dos no van ni contestar, i el tercer que va ser ORANGE, van venir al poble a fer uns
mesuraments de cobertura als llocs que els hi vaig indicar, i van veure que efectivament la
cobertura era molt deficient, però de manera simple i directa van dir que no tenien plans de fer
res, això va ser al 21 i estem al 23 i efectivament no han fet res.
 
La Sra. Accensi, i Efren?
 
El Sr., Alcalde, d'operadores n'hi ha moltes però que tinguin infraestructura per a emetre només
n'hi ha tres i els altres utilitzen les instal.lacions d'aquests tres, amb les que tenen acords.
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El Sr. Gimeno, per puntualitzar diré que a la zona de Santa Bàrbara només tenim dos
repetidors i molts de problemes no són de cobertura si no que és per pas de dades, actualment
passen moltes dades i es satura el sistema. Les empreses ja aposten pel 5G.
 
La Sra. Accensi, i posar un altre repetidor?.
 
El Sr. Gimeno, sí, ja en teníem un dintre de la població i per queixes del veïnat es va retirar.
 
El Sr. Alcalde, la gent volem bona cobertura però no volem les antenes. Evidentment no estem
ningú contents amb la cobertura i continuarem intentant buscar una solució.
 
El Sr. Gimeno, aquest tema sí que hagués estat interessant presentar l'ho de forma conjunta en
format moció, i enviar-la a instàncies superiors.
 
2.- A banda d’això, la fibra per a la comunicació de dades no arriba encara, ni de bon tros, a
tota l’àrea urbana. S’han fet o es té previst fer gestions per al desplegament de la connectivitat
de la xarxa de dades?
 
Al poble que jo sàpiga tenim fins a tres distribuïdors de fibra òptica, que treballen fa anys que
son ePorts, AUGUTE i MasMovil, però també Telefónica i Orange donen aquest servei.
 
No estic d’acord en que la fibra no arriba a tota l’àrea urbana. Al principi si que estava mes
restringit al carrer Major i carrers principals, que es per on van començar, però després les
xarxes dels operadors han anat creixent, i jo diria que ara arriba a aquell que ho sol·liciti. Sense
anar mes lluny jo puc parlar pel meu cas particular, que visc on s’acaba el poble, o sigui que
més lluny del centre és difícil, i tinc servei de fibra des de fa dos anys.
 
Aprofitant aquesta qüestió dir-los que des de fa un temps ja tenim la troncal de fibra de la
Generalitat que arriba fins les Quatre Carreteres, és aquella línia blava que se veu pel voral de
les carreteres, i que en breu, faran el desplegament per poder arribar amb fibra a les escoles, al
CAP, Ajuntament i Institut, o sigui organismes públics. Els vaig suggerir que passant pel davant
podien deixar una arqueta a l'edifici de serveis socials i a l'esmartcentre i me van dir que cap
problema.
 
El Sr. Alcalde dona la paraula al Sr. Martí per realitzar les seves preguntes ja que ha
d'abandonar la sessió.
 
El Sr. Martí, les reunions de coordinació de l'equip de govern que són 175,00 € per sessió, això
ho durant a terme vostès periòdicament?
 
El Sr. Alcalde, li podria dir cada setmana, però n'hi ha que per circumstàncies no es pot fer, la
intenció seria de periodicitat setmanal.
 
El Sr. Martí, i són 175,00€ cada una de les persones que formen l'equip de govern?.
 
El Sr. Alcalde, no, les persones que cobren per assistència a les sessions, que en aquest cas
només hi ha una, la resta cobrem per dedicació.
 
El Sr. Martí, una altra cosa, hi ha 6 dedicacions, 2 són del 50% i les altres 4 són del 37,5%?.
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El Sr. Alcalde, hi ha 5 dedicacions.
 
El Sr. Martí, val, vostès a l'altre ple van aprovar això?.
 
El Sr. Alcalde, hi ha 5 dedicacions, la sisena persona de l'equip de govern és la que cobra per
assistència a plens i comissions.
 
 
El Sr. Martí, a l'anunci de retribucions de càrrecs posa parcial 50%, parcial 50%, parcial 37,5%,
parcial 37,50%, parcial 37,50 €, parcial 37,50 €, parcial 37,50€.
 
El Sr. Alcalde, sí ja sé el que vol dir es van posar sis caselles i però la sisena no té validesa
perquè no hi ha ningú que ocupi este lloc.
 
El Sr. Alcalde, el Sr. Martí abandona el ple.
 
3.-En molts dels camins del terme municipal hi ha vegetació que sobresurt de les finques
particulars, envaeix l’espai comú i dificulta el pas de vehicles i de persones. Hi ha programada
alguna actuació en este sentit?
 
El Sr. Alcalde, dono la paraula al Sr. Gimeno, regidor d'agricultura.
 
El Sr. Gimeno, com haureu pogut veure dintre del programa anual de manteniments de
l'ajuntament que ja hem variat i ampliat, ja es va fer començar a fer manteniment a la vegetació
dels camins a partir del 10 d'agost, data en que l'empresa encarregada de dur-lo a terme tenia
la logística i els equips tècnics disponibles, actualment tenim el 50 % de camins nets i es
continua fent en funció del pressupost disponible.
També els avanço que a partir de la setmana vinent i durant tres setmanes tindrem un equip de
cinc persones de suport tècnic de la Diputació de Tarragona per a fer manteniment de llocs
més petits on la maquinària no pot accedir. D'aquesta manera la primera fase de neteja dels
camins estarà feta, desprès quedarà la segona que es tirar herbicida i desprès entrarem en la
tercera fase que serà l'arranjament de camins, que en aquesta fase haurem de mirar de quin
pressupost disposem i fins on podem arribar i quina es la planificació que volem fer, això ho
valorarem a través de la comissió d'agricultura.
 
El Sr. Pont, en el cas que un veí té un arbre que envaeix un espai públic com és un camí, com
es procedeix?
 
El Sr. Gimeno, aquí hi ha dos coses, unes se n'encarrega la brigada de l'ajuntament quan es
tracta d'una cosa puntual d'una rama caiguda al mig del camí, si es tracta d'una cosa fragant
com pot ser tota una vorada de xiprers que envaeixen el camí se li requereix al propietari i ho fa
el propietari i si ho fa l'ajuntament se li passa la minuta corresponent al propietari.
 
El Sr. Alcalde, la vegetació que surt al camí es responsabilitat del propietari, que l'ha de
mantenir a ratlla.
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4.- Les conduccions d’alta pressió de la xarxa municipal d’aigua potable tenen pèrdues, que no
són admissibles en la situació actual. Es té pensat algun plantejament d’actuació tendent a
solucionar, almenys en part, estes pèrdues?
 
Els Sr. Alcalde, els puc avançar que ens presentarem a una subvenció de l’ACA de fins a
300.000 euros per fer una actuació de reparació de fuites. Probablement no sigui suficient per
reparat totes les fuites que deu haver actualment, però esperem que ajudi a millorar molt la
situació.
Recordem que aquest no és un mal exclusiu de Santa Bàrbara i que tal i com s’ha vist als
mitjans de comunicació aquest estiu, s’ha vist que a tots els pobles i ciutats de Catalunya les
xarxes aigua potable tenen pèrdues molt importants.
 
5.- En referència a la persona o empresa que està exercint el comandament efectiu dels
vigilants municipals: Quina vinculació laboral o contractual hi ha? I, si és el cas, quina despesa
suposa per a l’erari municipal? Quines són les seues funcions? Si algú hi vol tindre una reunió,
quins dies se’l pot trobar al poble?.
 
El Sr. Alcalde, estem parlant del sotsinspector Fco. Javier Martí, que és un professional amb
dilatada experiència en el mon dels cossos de seguretat, actualment és el cap de la policia
local d’Alcanar, i a part ofereix els seus serveis com a assessor als municipis que ho precisen.
 
Nosaltres a meitat de la legislatura passada quan vam decidir començar a incrementar la
plantilla de vigilats, vam creure convenient contractar els seus serveis per ajudar-nos a
implantar unes bones pràctiques al nostre cos de vigilants, aconsellar-nos en multitud de temes
que sorgeixen a diari, i fins al dia d’avui, puc dir que estem més que satisfets amb els seus
serveis.
 
La relació contractual es a traves d’un contacte de serveis, el cost es de 500 € al mes.
 
Si algú vol tenir una reunió amb ell, cosa que ja s’ha fet amb anterioritat es tan senzill com
demanar-ho aquí a l’ajuntament, o directament a alguna de les vigilants, i ell no tindrà cap
problema en atendre a qui ho necessiti.
 
6.- Molta gent que ha acudit a les oficines municipals ha pogut observar que a l’entrada sol ser-
hi el representant local de Protecció Civil fent tasques diverses relacionades amb l’àmbit
municipal. Quin tipus de relació administrativa hi ha entre l’Ajuntament la persona esmentada?
 
El Sr. Alcalde, crec que aquí hi ha una mica de confusió, i intentaré aclarir aquest tema. El Sr.
Aixendri per una part i juntament amb d’altres persones del poble és voluntari del grup de
Protecció Civil que recentment s’ha creat a Santa Bàrbara, i de vegades acudeix a l’Ajuntament
per tractar temes amb les vigilants municipals, i per altra part, el Sr. Aixendri, les setmanes
prèvies a Festes, i durant les Festes, des de ja fa uns anys es contractat per l’Ajuntament per
fer una funció de reforç en temes com la venda de tiquets per sopar del bou, o l’esmorzar de
germanor, repartiment dels programes de festes, control del lloguer de taules i cadires al ball,
etc... Per tant, son dos funcions diferents, i per això algú s’ha pogut estranyar de veure un
membre de protecció Civil repartint programes de Festes aquí a la ajuntament, però no és així,
Protecció civil es voluntariat i va per una banda, i les tasques que se fan per l’Ajuntament se fan
amb un contracte de curta durada, i van per una altra banda.
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El Sr. Pont, més que res es perquè no es pugui interpretar, en cas d'una inspecció de treball,
com a sessió il.legal de treballadors.
 
Sr. Alcalde, per fer les tasques de festes se li fa un contracte per tres o quatre setmanes.
 
El Sr. Pont, així si demà se'l troba allí se li fa un contracte?.
 
El Sr. Alcalde, no ara ja no, ja estem fora de festes, si se'l troben a les oficines de l'ajuntament
és com a voluntari de protecció civil i quan fa tasques de voluntariat va amb l'uniforme i si fa
tasques de venda de tiquets no va uniformat.
 
El Sr. Pont, i per aquesta altra tasca no rep cap retribució?
 
El Sr. Alcalde, no, no rep cap retribució, ell té una petita oficina als baixos de l'Hotel d'Entitats
però quan ha de fer alguna gestió, fotocòpies, etc. ve a les oficines de l'ajuntament.
 
7.- Ara que ja tenim a la vora l’inici del curs escolar, podrien donar una visió detallada de com
queda el personal de la llar d’infants? Quina serà la plantilla? Quines persones hi haurà a
banda de les professionals que han estat estabilitzades o que han entrat per borsa de treball?
Quins criteris s’han seguit respecte del personal que hi havia el curs passat i si algú ha quedat
fora?
 
El Sr. Alcalde, això es va tractar a una comissió informativa, però de tota manera faré un resum
de tot el procés, la plantilla prevista per aquest curs 2023-2024, i en base a la qual s’ha fet el
procés d’estabilització recentment és: una directora, 4 educadores i 1 auxiliar. Les places de la
directora i les 4 educadores van quedar cobertes, però en el cas de 2 places d’educadores, les
persones que van guanyar la plaça van renunciar, i van quedar pendents de cobrir. A la borsa
generada en el procés d’estabilització sol va quedar una persona, que quan se la va cridar,
també va renunciar, de manera que durant aquest més d’agost s’ha hagut de convocar una
borsa de treball per via d’urgència, a la qual es van presentar 31 candidates, i que després de
la valoració corresponent, ens permetrà poder cobrir les 2 places d’educadores que estan
disponibles i tindrem un borsa per a futures necessitats. A part queda també pendent de cobrir
la plaça d’auxiliar per a la qual s’haurà de fer el més prompte possible un altre procés selectiu.
 
Respecte el curs passat hi ha 3 professionals que continuen i altres 3 que avui mateix, dia 31 d’
agost finalitzen la seva relació contractual amb l’ajuntament de Santa Bàrbara.
 
El Sr. Pont, n'hi ha sis de places? A mi me'n surten cinc enguany.
 
El Sr. Alcalde, n'hi haurà sis, una directora, quatre educadores i una auxiliar.
 
El Sr. Pont, així hi ha alguna plaça pendent de cobrir?.
 
 
El Sr. Alcalde, si manca cobrir la d'auxiliar.
 
El Sr. Pont, també ens vas informar que hi hauria una persona que donaria suport al menjador.
 
El Sr. Alcalde, està pendent de fer la borsa per aquesta plaça de menjador.
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8.- Quines són les borses de treball actualment existents? Hi ha previst de crear-ne en un futur
proper? Amb quins criteris s’actua quan es fa alguna contractació temporal i no existeix la
corresponent borsa de treball?
 
El Sr. Alcalde, la més recent és la borsa de treball que acabem de comentar fa un moment,
però també tenim oberta la de peons, la d’administratius, la de taquillers de les piscines i també
una borsa pel director de la Escola de Música. Havia una altra de vigilants municipals, però
crec que està esgotada i ja no queda ningú disponible.
Amb el procés d’estabilització dels llocs de treball, l’objectiu es consolidar les places que s’
ofereixen, però un altre objectiu es que després de cada procés quedi una borsa de candidats
disponible per cobrir eventual baixes o incidències.
 
El Sr. Pont, esta es la idea, es un procés més transparent per fer contractacions.
 
El Sr. Alcalde, respecte el criteri quan cal contractar algú i no hi ha borsa existent, es sempre
buscar una persona adient, que tingui experiència, i que es pugui adaptar be al lloc de feina.
Evidentment aquestes contractacions son sempre temporals fins que es pugui cobrir la plaça
de manera definitiva, màxim tres anys.
 
9.- A banda del fet que resultaria aclaridor que s’expliqués com es va arribar a la severa
suspensió de treball de la persona que exercia com a responsable de jardineria municipal, en
quina situació està el cas actualment?
 
El Sr. Alcalde, el responsable de jardineria va ser apartat del seu lloc de treball com a
conseqüència d’un expedient que se’l va obrir motivat per uns fets ocorreguts greus.
Concretament es tracta de 2 faltes qualificades com a molt greus, i una altra de greu. En total
son 3 faltes.
Evidentment l’afectat te dret a defensa, i com el cas està pendent de judici, permeti’m que no
els doni més detalls, i ja serà el jutge el que determini si l’expulsió està justificada, o no.
 
El Sr. Pont, per tant no es pot explicar quines van ser les faltes motiu de l'expulsió?
 
El Sr. Alcalde, qui vulgui més detalls sobre aquesta falta molt greu pot dirigir-se a les oficines
de l'ajuntament per mirar l'expedient que està obert.
 
10- Quin és l’estat actual del lligam de l’Ajuntament de Santa Bàrbara amb la comunitat
energètica a què es va adherir. Quins compromisos suposa?
 
El Sr. Alcalde, estem a l’espera de saber si el projecte ha estat finalment subvencionat pels
Fons “Next Generation”, i a continuació signar tota una sèrie de documents per fer efectiva l’
adhesió de manera formal.
 
Fins ara l’únic compromís que adquireix l’Ajuntament és la cessió d’algunes teulades
municipals per poder instal·lar plaques solars. Vam oferir fins a 5 ubicacions, però després d’un
estudi inicial, sembla que en el cas de Santa Bàrbara utilitzaran sol dos, que són les dos més
grans, Pavelló i Magatzem Municipal.
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El Sr. Pont, llavors l'electricitat que es generarà allí serà únicament per ús dels organismes
municipals?.
 
El Sr. Alcalde, no, si la Cambra de Comerç està darrera és per donar servei a les PIMES o
comerços associats o que puguin fer un conveni amb ells, es tracta de donar cobertura a la
xarxa comercial que a lo millor vol energia renovable però com l'edifici on està ubicat no és de
la seva propietat no pot realitzar la instal.lació. És possible que amb aquestes dues teulades hi
hagi un excedent d'electricitat, podria utilitzar-se per altres serveis, en primer lloc el comerç,
desprès també persones desprotegides socialment i la resta per a consum de les pròpies instal.
lacions municipals, clar si poses la teulada algun benefici n'has de treure.
 
Tot això està pendent de concretar en els convenis que s'hauran de ratificar pel ple.
 
11.- Quina és la situació actual de les concessions del bar de la llar de jubilats i del gimnàs
municipal?
 
El Sr. Alcalde, dono la paraula a la Sra. Panisello, regidora de serveis socials.
 
La Sra. Panisello, referent a la concessió de la Llar del Jubilats li puc dir que és una concessió
es va iniciar l'any de 2019, que és  una concessió de quatre anys prorrogable a deu, i que
aquests quatre anys vencen ara a final d'any.
 
El Sr. Pont, se sap si continuen o si s'ho deixen? Si s'ha de buscar alguna cosa?
 
La Sra. Panisello, de moment tot són comentaris, a l'Ajuntament no n'ha arribat cap escrit.
 
El Sr. Alcalde, la resposta seria que a dia d'avui està en vigor.
 
La Sra. Panisello, i que es renovi o no ja saben que és una qüestió de voluntat de les dues
parts, que ells com a concessionaris tenen unes obligacions a complir i poden o no renovar i
natros com ajuntament també podem o no renovar.
 
El Sr. Alcalde, en referència a la concessió del pavelló d'esports, dono la paraula al Sr.
Gimeno, regidor d'esports,
 
El Sr. Gimeno, ja vam tenir una reunió amb la comissió informativa per tractar el tema, però
farem una explicació, l'empresa concessionària actual Plana Activa ha decidit no continuar
donant els serveis que fins ara donava al pavelló municipal, arribat a n'este punt l'ajuntament
està buscant altres models de gestió del gimnàs, estem treballant en tres models diferents, a la
reunió vam intentar posar en comú diferents punts. Una vegada decidim el model definitiu que
permeti que les instal.lacions municipals donin un servei de qualitat ja s'informarà.
 
12.- Hi ha alguna informació sobre quan es podrà tornar a donar el servei de Pediatria la CAP
de Santa Bàrbara?
 
El Sr. Alcalde, crec que tots sabem que el problema que tenim a Santa bàrbara amb els
pediatres ve causat per la falta de professionals d’aquesta especialitat, no d’ara, sinó des de fa
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temps. Fins fa poc hem tingut la sort de comptar amb els serveis del Dr. Jaume Miquel, que
tenia aquí la plaça, però ara s’ha jubilat, i aquesta plaça està pendent de cobrir, però repeteixo,
hi ha una mancança molt gran de professionals que està allargant molt aquesta situació.
 
La regidora de Salut, Laia Pla, fa temps que està fent gestions amb el departament de Salut per
veure de trobar una solució. Encara que la regidora no està ara aquí, me va informar que
aquesta setmana començaria un nou pediatra, un dia, i que a partir de la setmana vinent
estaria 3 dies a la setmana. Aquesta informació me la va confirmar la directora dels serveis
territorials de Salut, Sra. Ingrid Roca, ahir mateix en una conversa telefònica que vam tenir.
 
No obstant, tenim previst fer una reunió amb els responsables a nivell de Terres de l’Ebre,
també la responsable de l’Atenció Primària, Sra. Ester Gavaldà, per tractar aquest tema i d’
altres que ens preocupen a nivell de salut en general.
 
La Sra. Cid, se sap qui és?
 
La Sra. Franch, m'han dit que és molt, molt agradable.
 
El S. Alcalde, fa un mes que és aquí i està formant-se en els protocols de la Generalitat de
Catalunya referents a Salut.
 
El Sr. Alcalde, ara passarem al lot de preguntes, que van presentar per escrit el PSC de Santa
Bàrbara, tenim quatre preguntes però que ja han estat contestades anteriorment.
 
El Sr. Alcalde dona la paraula a la Sra. Franch, per donar lectura a les preguntes presentades.
 
La Sra. Franch,
 
1.- Quan s’acaba la concessió de la gestió de la Llar de Jubilats? I si s’està preparant el pròxim
concurs de la concessió esmentada?
 
2.- Hi ha alguna novetat en els tràmits de la comunitat energètica de la Cambra de Comerç que
incloïa a l’ajuntament de Santa Bàrbara?
 
3.- Actualment el servei de pediatria del CAP quina cobertura està donant?
 
4.- Quin criteri s’ha seguit per crear una figura d’auxiliar a la Llar d’Infants? Perquè no s’ha fet
concurs per cobrir esta plaça? Com s’ha assignat esta plaça?
El Sr. Alcalde, a la Llar sempre havíem tingut una directora i quatre educadores, però al
moment que P-2 és gratuït ha augmentat el núm. d'assistents i per aquest proper curs vam
creure oportú disposar de 6 persones: una directora i cinc educadores o una directora i quatre
educadores i una auxiliar.
 
La Sra. Franch, però ara a l'inici del curs esta plaça d'auxiliar es cobrirà de forma interina?
 
El Sr. Alcalde, aquest plaça es cobrirà tant aviat com sigui possible.
 
La Sra. Franch, per tant no es farà un concurs?
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El Sr. Alcalde, es farà el més aviat possible, quan secretaria ho pugui preparar.
 
El Sr. Alcalde, dono lectura als precs presentats per PSC Santa Bàrbara
 
1.- Instar a la propietat del solar del carrer Pompeu Fabra a netejar el solar per tal de garantir la
bona convivència del veïnatge així com també garantir unes bones condicions higièniques.
 
El Sr. Alcalde, sabem de quin solar es tracta, demanarem a la propietat que ho netegi.
 
El Sr. Gimeno, a més d'aquest solar, n'hi ha d'altres, i que l'ajuntament està damunt perquè
facin la neteja, encara que de vegades és difícil contactar amb el propietaris.
 
2.- Demanem la publicació de l’ordre dels plens a la web de l’ajuntament. Per tal que el ciutadà
en pugui ser coneixedor en l’antelació que marca la llei.
 
El Sr. Alcalde, és un servei per que la gent que tingui curiositat pugui saber de què tractarà el
pròxim ple. Hi ha ajuntaments que ho fan, d'altres no. S'intentarà fer.
 
3.- Demanem la instauració de serveis de la guarderia municipal durant el mes d’agost de cara
al 2024. En la millor fórmula possible atenent a les necessitats de les famílies i dels treballadors
de la llar.
 
El Sr. Alcalde, els treballadors municipals han de fer vacances, si les vacances es fan de forma
progressiva tindríem problemes per cobrir les necessitats, a part estan les baixes mèdiques, els
assumptes propis, etc. per aquest motiu als centres educatius com instituts, escoles, tots els
professionals fan les vacances durant el mateix període de temps així quan s'inicia el curs
estan tots disponibles.
 
Així durant el mes d'agost i donat que molts de grups polítics tenien aquest tema als seus
programes van mirar de donar solució d'una altra manera.
 
La Sra. Estarlich, a finals de curs es va explorar una altra solució i que no foren els
professionals habituals, es van buscar dos tècnics en educació infantils per donar un servei de
cangur a les famílies que necessiten els serveis de la llar durant el mes d'agost, només tres
famílies van estar interessades i clar va resultar amb un cost molt elevat. Sabent això ara a
principi de curs es tornarà a enviar als pares la proposta del servei per a les vacances de
Nadal, Setmana Santa, setmana de festes i mes d'agost, i així apuntar als seus fills i saber
quants estarien interessats.
 
El Sr. Alcalde, potser informant a la gent en més temps es pugui organitzar, però s'ha de tenir
clar que el cost ha de ser a càrrec dels pares que ho vulguin gaudir igual que les activitats
extraescolars de les escoles. Quanta més gent s’apunti més ecònomic sortirà.
 
La Sra. Estarlich, el curs s'inicia el sis de setembre i s'informarà a tots els pares d'aquesta
possibilitat de servei.
 
4.- Demanem que s’incloguin cursos de RCP adulta i pediàtrica bàsica al catàleg de formació
que organitza l’ajuntament.
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Alcalde President

Antonio Ollés Molías

Secretari acctal.

Yolanda Valldeperez Castells

El Sr. Alcalde, s'han fet cursos de formació quan es van instal.lar els desfibril.ladors, la mateixa
empresa oferia el servei de formació, però traslladem la petició a la regidora de salut per a
organitzar-ne de nous donat que el personal de l'ajuntament va canviant.
 
La Sra. Franch, però com planteja vostè els cursos? de cara a la ciutadania??
 
El Sr. Alcalde, no, per a personal de l'ajuntament. Llavors no ho havia entès be. Ho
traslladarem a la regidora, no crec que hi hagi cap problema en fer-ne.
 
La Sra. Franch, i també el pediàtric, que és molt interessant i necessari.
 
El Sr. Alcalde, sí, sí també el pediàtric.
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